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Den 22.02.17 
Referat af SB-møde d. 07.02.17 
 
Tilstede: Helene, Pia, Gülay, Shargeel, Amin, Connie, Marianne og Karen  
 
 

1. Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt. Pia beklager, at nummerering af bilag blev udeladt. 

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt, dog med ønske om mere uddybning af drøftelser. 
 

3. Meddelelser fra elevrådet   
Elevrådet drøftede på sidste møde, hvordan EAT-loungen kan benyttes mere. BB har en sofa, som 
evt kan komme ned i Loungen. I uge 8 kommer Danske skoleelver DSE og holder oplæg for 
elevrådet. Emnet er ”Innovative møder”. 
Elevrådets fordelingsskema i forhold til brug af fodboldbanen har udfordringer. Særligt 5. og 6. 
klasses elever overtrumfer de mindre klasser. Problematikken tages op i klasserne.  
Drøftelse af, hvordan elevrådet kan være med til at skabe en god toilethygiejne særligt i de 
mindre klasser. Der bliver ofte tisset på gulvet, smidt papir ved siden af skraldespand mm.  
Dette tages op som indsatsområde i Elevrådet. 
Elevrådet ønsker fælles enmeuge skal være en traditionel ”Bavneby” 
Pia supplerede med, at elevnes ønsker om renere toiletter samt nye møbler i klasserne er nu 
tilgodeset grundet økonomisk overskud i 2016  

 
4. Budget og afsluttende regnskab for skolen og Børneborgen  

Gülay orienterede om BB’s regnskab 2016 og budget for 2017. Budgettet for 2017 giver mulighed 
for at ansætte 2 ekstra medarbejdere på ca 30 timer hver.  
Under dette punkt blev der også drøftet BB’s (Børneborgens)rolle i forhold til 3.kl børns overgang 
til klub. Gülay redegjorde for BB´s arbejde d.a. BB vil desuden udarbejde et årshjul over de 
projekter, de laver. 
Pia orienterede kort vedr. skolens regnskab 2016 og budget 2017.  
jf. regnskab 2016. Skolen havde et stort rådighedsbeløb i 2016, som er forbrugt på ekstra 
investering i undervisningsmaterialer, elevmøbler samt ny gulvbelægning på 
indskolingstoiletterne 
Budget 2017 giver mulighed for ansættelse af 3 nye medarbejdere til skoleåret 1718. Der er 
kalkuleret med en elevstigning på 40 elever pr. 5.september.  
Regnskab 2016 og budget 2017 blev godkendt både for BB og skole. 

 
5. Evaluering af emneuge  

Udsættes til næste møde, da personalet ikke har evalueret internt endnu. 
 

6. Hvad vil vi fokusere på i forhold til vores studietur til London  
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Der arbejdes videre med inspirationen fra London. Første gang personalet drøfter emnerne er 
onsdag d. 8.2. Alle synes det havde været en rigtig inspirrende og spændende tur. 
Der er fokus på indsatsområder som æstetik og orden, større fælles fodslag vedr. adfærd og 
gensidige forventninger ml. skole og hjem samt modtagelse af nytilkomne – herunder udvidet 
integration af M3-elever i udskolingsklasserne samt i forhold til samarbejde med øvrige klasser på 
skolen. 
 

7. Opfølgning vedr.  principper om ”den åbne skole”  
Marianne og Pia har opjusteret eksemplerne på udmøntning. Den nyreviderede udgave lægges på 
hjemmesiden. 

 
8. Tema – kontaktforældremøde  

Forslag om at temaet bliver ”tydelighed i kommunikation og synlig læring” under dette emne 
også elevfravær 
Marianne vil gerne have en makker til planlægningen af mødet. 

 
9. Meddelelser  

Forældrene: 

• Mikkeline læser korrektur på ”Trivselsplanen” 

• SB opfordrer skolen til at deltage i ”Skolevalg”. Lærergruppen planlægger året og 
deltagelse i forskellige projekter på baggrund af pædagogiske overvejelser. 

• Marianne foreslår forældreinformationsmøder om overgangen fra mellemtrin til udskoling 
i 6. klasse. Der er afholdt møde i januar, hvor elever fra 9. kl. orienterede elever i 6. kl om 
udskolingen med udgangspunkt i udskolingsfolderen. 

• Forslag om enten vest eller kasket til gårdvagter, så de er synlige for eleverne 

• Skolen sørger for at udabejdelse af flg. principper: ”Principper for motion og bevægelse” 
(er undervejs, skal lige i TRIO inden det tages op i skolebestyrelsen), ”Princip for 
skolefritidsordningens virksomhed”, ”Princip for samarbejde mellem skole og 
fritidsinstitutioner” og ”Princip for underretning af hjemmene om elevernes udbytte af 
undervisningen”  

 
10. Evt. 

Intet 
 

 
Referent: KB 
 
 
Næste møde er torsdag d. 23.03.17 


